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La şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în 
data de 12 martie 2025, au fost prezenți 22 consilieri locali din totalul de 23, din care,  10 
consilieri prezenți în sala de ședință (dl. Faur Lazăr, dl. Vlad Sergiu-Cosmin, dl. Curcanu 
Dorian-Florin, dna Waas Liliana-Viorica, dl. Fordon Decebal-Ciprian, dl. Furău Gheorghe-
Oto, dl. Aslau Leontin, dl. Istrate Dan, dl. Mocuța Dorel-Ilie, dl. Nichitean Claudius-Octavian) 
și 12 consilieri (dna Cotoraci Coralia-Adina, dl. Mariș Florin, dl. Dumitraș Flavius, dl. Cheșa 
Ilie, dl. Buruc Cosmin-Alexandru, dna Aur Csilla, dna Mariș Georgiana-Cristina, dna Țărnău 
Florica-Lucia, dna Săbău Daniela-Arieta, dl. Costea Ioan-Cătălin, dl. Veres Attila-Csaba, dna 
Horvath Julia), prin platforma on-line de videoconferință Join Zoom Meeting.  

Absent: dl. Moțiu Emil-Ioan.  
Şedinţa a început la ora 10,30 şi s-a încheiat la ora 10,41. 
Şedinţa a fost condusă de către domnul consilier Curcanu Dorian-Florin.  

 Au participat din partea executivului: dl. primar Bibarț Călin, dl. viceprimar Faur Lazăr, 
dl. viceprimar Vlad Sergiu-Cosmin, dna Stepanescu Lilioara, secretar general, dna David 
Marinela, director executiv al Direcției Economice, dl. Gurban Sorin, director executiv al 
Direcției Tehnice, dna Stoica Olimpia, șef serviciu, Serviciul Buget, dna Cotrău Ralu, 
consilier, Compartimentul Relații Mass-Media, dl. Marușca Florin, consilier, Compartimentul 
Relații Mass-Media, dl. Cotuna Cristian, inspector de specialitate, Cabinet Viceprimar 1, dna 
dna Stana Florentina, consilier juridic, Serviciul Administrație Publică Locală, dl. Gașpar 
Cristian, consilier, dl. Cotuna Emanuel, consilier juridic, dna Popa Carmen, consilier în 
cadrul aceluiaşi serviciu. 

Alți participanți: 
-reprezentanți ai întreprinderilor publice de sub autoritatea Consiliului Local al Municipiului 
Arad: dl. Buftea Marius, director fianciar, SC CET Hidrocarburi SA Arad;  
-alții: dl. Dumitru Cătălin Ștefan, cetățean interesat;  
-presa: dl. Lucian Valeriu – ”Critic Arad.ro”. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului 
Arad, prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 
11.03.2025, a Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad nr. 456/11.03.2025, prin comunicarea 
tuturor reprezentanţilor mass-media acreditaţi a convocatorului, cuprinzând data, ora, locul 
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şedinţei, ordinea de zi şi documentele înscrise pe ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe 
sunt arhivate dovezi obiective în acest sens.  

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi responsabilii 
din executiv, precum şi reprezentanţii mass-media au primit documentele şedinţei, avizele 
comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 

Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în ziua 

de 11.03.2025, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, 

precum şi ordinea de zi, cu toate documentele ședinței. 

În cadrul acestei ședințe,  am consemnat următoarele:  
Dl. primar: - Imnul de Stat!  
(n.n. În cadru solemn este ascultat Imnul Național al României)  
Dl. primar: - Mulțumim frumos! Cu scuzele de rigoare, că a fost pe repede înainte, așa cum 
v-am spus, când este absolut necesar. Dacă față de proiectul, mă rog, față de proiectele 
primite (cu tot cu corespondență), nu mai sunt alte propuneri? Nu avem. Supun la vot 
prezenta 

Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre nr. 141/2025 pentru aprobarea acordării ajutorului cu titlu de 
subvenţii pentru acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată 
populaţiei către S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad - inițiativa primarului. 

2. Corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line? 
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – (n.n. 22 consilieri prezenți). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 130 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. primar: - Mulțumesc frumos! Domnule președinte, vă rog! 
Dl. Curcanu D: - Vă mulțumesc, domnule primar ! 

1 
Proiect de hotărâre nr. 141/2025 pentru aprobarea acordării ajutorului cu titlu de 
subvenţii pentru acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată 

populaţiei către S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad - inițiativa primarului 

Dl. Curcanu D: - Dorește cineva să ia cuvântul? 
Dl. Aslau L: - Eu tot n-am înțeles de la comisii dacă, de fapt, CET Arad, doamna, o doamnă  
ne spunea că aparține de AOT, CET Arad. Domnul director ne spunea că există o sentință, 
putem să știm exact ce se întâmplă? Care este realitatea, de fapt? Este AOT-ul în spatele 
acestui CET Arad, societate care este în insolvență sau discutăm despre Consiliul 
Județean?  
Dl. primar: - Nu știu exact la ce vă referiți, dar pot să intuiesc și vă explic eu în două vorbe. 
Nu-i AOT, este AOT(E), firma AOT(e) (n.n. Energy), care... 
Dl. Aslau L: - Mulțumesc, este o firmă de marcă ! 
Dl. primar: - Firma AOT a preluat CET-ul de afară, pe care-l știți dumneavoastră! CET-ul 
Aradului, cel mic, are contracte cu AOT(e)-ul, prin care o parte din energia termică, în 
general, vorbesc în cifre rotunde, cred că 20 de kw îl cumpărăm de la ei, pentru că ei produc 
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cu niște motoare termice energie electrică și, în subsidiar, energie termică. Și diferența, 
funcție de cât este necesar un oraș, funcție de căldură, până cred că la un maxim de 60-70 
de kw, dacă greșesc, domnule director, funcție de cât este de frig, se produce la CET-ul mic. 
Practic, cantitatea pe care o cumpără CET-ul mic  de la fostul CET mare, de la AOT,  este 
un ajutor pe care-l avem, pentru că atât este capacitatea pe care o pot produce cei de acolo 
și, evident, că este mai ieftină decât putem produce noi în sistem boiler cu cele sovietice, ei 
producând și energie electrică. Și între CET și AOT(e) sunt contracte, sunt și procese, 
evident, ei având de plată, conform contractelor, energia termică pe care o furnizează 
AOT(e)-ul distribuitorului, CET-ul mic. Bănuiesc că  la asta v-ați referit!  
Dl. Aslau L: - Întrebarea mea era simplă încă de la început – destinatarul acestor penalități 
să înțeleg că este tot AOT(e)-ul ? Putem urmări traseul banilor și al documentelor!  
Dl. primar: - Puteți urmări ce doriți dumneavoastră! Dacă vreți, vă faceți și detectiv!  Noi, 
din punctul de vedere al Consiliului Local,  acordăm subvențiile conform legii CET-ului mic. 
Cum își gestionează CET-ul banii, de la ceea ce încasează ei și până la ceea ce primesc, 
conform legii, prin subvenție este strict răspunderea lor, dacă ar fi să vorbim juridic, sunt 
persoană juridică, care răspunde, cu consiliul de administrație, cu directori ș.a.m.d. Pot să 
intuiesc că au de-a lungul timpului inclusiv penalități către diverși furnizori, dacă nu-i plătesc 
la timp, conform contractelor, cum poate avea oricine. Dar aceasta este răspunderea și 
treaba domniilor - lor. Treaba noastră, pentru a nu fi acuzați că din cauza noastră se 
generează eventuale penalități este ca, în conformitate cu legea, ceea ce este asumat ca 
subvenție sau diferență de preț sau cum se numește, să ne străduim s-o dăm la timp, ceea 
ce noi facem și de aceea vă și convocăm câteodată și în ședințe de îndată. Suplimentar, 
ne-am străduit, respectând legea, să acordăm la timp acești bani pentru că de cele mai 
multe ori ei se folosesc strict pentru achiziția de gaz, așa cum v-am mai explicat, 
nemaifurnizându-ne nimeni gaz, nu nouă, CET-ului,  decât cu plata la zi sau în avans. Nici 
într-un caz să ne aștepte cu facturile. De-a lungul istoriei,  se aștepta până la 30 de zile plata 
sau asta era mai ușor și atunci CET-urile, că erau amândouă ale Aradului, au fost în situații 
în care au plătit penalități firmelor de gaz pentru că nu au reușit să plătească la timp gazul! 
Și atunci s-au plătit penalități. Asta este România!  
Dl. Aslau L: - Dumneavoastră, când încercați să ocoliți fondul și încercați să mă persiflați 
cu întrebările, n-ați înțeles probabil că riscați să deveniți un spartan sau un trubadur al 
declarațiilor dumneavoastră și probabil că totodată ajungeți și un Don Quijote, dar este 
părerea dumneavoastră. 
Dl. primar: - Vă mulțumesc frumos pentru aprecieri. O să mă străduiesc să nu vă mai 
răspund de acum și să vă las în filmul dumneavoastră, pentru că ședințele de consiliu nu 
sunt un veșnic ping - pong în ceea ce dumneavoastră considerați. Din respect pentru 
această instituție v-aș ruga să aveți un limbaj civilizat, indiferent cum se numește Primarul 
Aradului! Vă urez o zi frumoasă și să fiți sănătos! 
Dl. Aslau L: - Corectați-mă cu ce am greșit ! Corectați-mă cu ce am greșit!  
Dl. primar: - Domnule președinte, vă rog! 
Dl. Curcanu D: - Bine. Vă mulțumim! Mai sunt alte intervenții? Atunci supunem la vot  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line? 
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Dna Stepanescu L: - 21 voturi pentru și 1 consilier nu participă la vot – dl. Mariș (n.n. 22 
consilieri prezenți). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 131 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

2 
Corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

Dl. Curcanu D: - Cred că am primit toți pe e-mail. Dacă sunt alte întrebări se pot trimite la 
interpelări ș.a.m.d. Da. Interpelări, doar la ședința ordinară. 
Dl. Aslau L: - Aceeași problemă - aș vrea să înțeleg dacă pentru ședința viitoare vom avea 
proiectul de hotărâre pentru plângerea prealabilă?  
Dl. Curcanu D: - Ok. Vă mulțumim foarte mult, declarăm ședința de astăzi închisă!  
Dl. primar: - O singură informare – în mod normal, ședința ordinară, conform regulilor 
noastre, ar fi miercuri, în 26 (n.n. martie), sperăm să nu mai apară până atunci ceva, ne-au 
rugat colegii de la contabilitate dacă se poate, și nu văd să fie vreo problemă, să fie în 25, 
marți, pentru că vom avea și bugetul și de la momentul ședinței, lor le mai durează cu 
finanțele, cu  direcția, cu trezoreria, cel puțin o săptămână. Orice zi câștigată îmi spuneau 
că este binevenită. Atunci, dacă nu aveți nimic împotrivă, probabil o să facem comisiile luni, 
în 24, iar ședința marți, în 25. Mulțumesc pentru înțelegere. O zi frumoasă!  
Dl. Curcanu D: - Vă mulțumim!  
 
(n.n. ședința s-a încheiat la ora 10,41).  
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